
Protokoll styrelsemöte Borlänge Bridge klubb 

Datum:  2019-05-13 
 

Närvarande: Per-Åke Good, Tony Lazlo, Marianne Löfqvist, Sven Nilsson, Håkan 

Gabrielsen, Kent Olsson och Irene Mattsson. 

 

Mötet öppnas: Ordförande öppnar mötet 

 

Föregående protokoll: Minnesanteckningar och aktivitetslistan utan anmärkning  

 

Ekonomi: Inget att tillägga 

 

Tävlingsverksamhet: Tävlingsplan justeras innan den publiceras 

 Tony får i uppdrag att planera en Herrbridge 

 Håkan och Tony får i uppdrag att till nästa möte föreslå en struktur på 

Borlängeligan 

 Håkan och Tony kontaktar Falubridge avseende DM-lag och 

trelagstävlingen  

    

Kursverksamhet:  Sven tar fram ett förslag på nybörjarkurs till nästa möte inkl. startdatum 

 Öppet hus den 22 augusti en tävlingsdag 

   

Lokalen/utrustning:  -  

 

Övriga frågor: 

• Reklam och sponsorer: inget bidrag från Borlänge Energi samt att  

Cloetta stor sponsor  

• TV:   TV är nu i drift 

• Telefon:  Per-Åke utreder önskemål om telefonuttag vid kontor 

• Korv:   Beslut om korvförsäljning måndag/tisdag, Irene 

• Enkät från förbundet: Frågan hanteras inte 

• Årsmöte:  Inget att rapportera 

 

 

Nästa styrelsemöte den 4 juni 2019 

 

Ordförande tackade för visat intresse och avslutade mötet. 
 

 

Vid protokollet  

 

 

 

 

____________________________  _____________________________ 

Sven Nilsson, sekreterare    Per-Åke Good, ordförande, justerare 


